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Ledamöter Ersättare   

Mia Päärni (S), ordförande  

Benjamin Dousa (M), vice ordförande 

Elvir Kazinic (S) 

Kerstin Aggefors (S)  

Staffan Svärd (S) 

Demba Bah (MP) 

Ahmet Music (MP) §§ 19-36 

Sten Collander (M) §§ 19-36 

Tatjana Kovacic (M)  

Kerstin Thufvesson (M)  

Burhan Yildiz (L) 

Galina Monsalves-Leal (S) §§ 19-36  

Estanislao Mboro (S) 

Hugh Sindi (S) 

Soma Amin (S) 

Basit Choudhury (M) §§ 19-36  

Jean-Robert Nino (M) 

Amela de la Cruz (L) 

Sofia Tahko (KD) 

  

  

 
Tjänstgörande ersättare 

Galina Monsalves Leal (S) för Ahmet Music (MP) §§ 1-18  och Anki Erdmann (V) för 

vakant (V), Basit Choudhury (M) för Sten Collander (M) §§ 1-18, Kahin Ahmed (M) 

för Mats Rydelius (M),  

 Tjänstgörande ersättare 
 

    
Tjänstemän  Tjänstemän 
Slutet sammanträde §§ 1-18: Stadsdelsdirektör Patrik Derk, VO-chef Kerstin  

Alnervik §§ 3-10 samt 16-18, VO-chef  Ulrika Axelsson §§ 11-13, VO-chef Gunilla 

Davidsson § 14, bitr. enhetschef  Malin Jakobsson, §§ 3-10, administrativ chef Verner 

Stadthagen § 15, avdelningschef Gunnar Hörnfeldt § 15, administrativ sekreterare 

Monica Holst och nämndsekreterare Gunilla Schedin.    
 

Öppet sammanträde §§ 19-36: Stadsdelsdirektör Patrik Derk, administrativ chef Verner 

Stadthagen, avdelningschef Gunnar Hörnfeldt, VO-chef Kerstin Alnervik, VO-chef 

Ulrika Axelsson, VO-chef Gunilla Davidsson, enhetschef  Stefan Lindström,  

demokratisamordnare Love Hägerstrand, administrativ sekreterare Monica Holst och 

nämndsekreterare Gunilla Schedin.    

 

 Stadsdelsdirektör Olle Johnselius, Verner Stadthagen, Ulrica Axelsson, Gunilla 

Davidsson, Kerstin Alnervik, Susanne Tengberg 

Personalföreträdare  Personalföreträdare 
Öppet sammanträde §§ 19-36: Riitta Eddib, Kommunal, Zubeyde Arslanerkekoglu, 

Vision, Claes Palm, Saco.    

 

 Annica Wahlter, SKTF, Riitta Eddib, Kommunal, Claes Palm, SACO, Anders 

Bengtsson, Lärarförbundet 

Utses att justera   Utses att justera  
Ledamoten Kerstin Aggefors (S) och vice ordföranden Benjamin Dousa (M).  

 

  

Dag för justering     
2016-03-02  

 
Sekreterare 

  

 
 
Ledamot        

 
 
Vice ordförande   

 

Paragrafnr 1-36 Antal blad 42  

   Vice ordförande 
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Protokoll fört vid Rinkeby-Kista stadsdelsnämnds sammanträde 
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Plats: 

Rinkebyskolan, Rinkebystråket 53, Rinkeby  

 

Närvarande: 

Se bilaga 1 

 

§§ 11 -15  

 

Justerat den 25 februari 2016  

 

 

 
Ledamoten Kerstin Aggefors (S) 

 
 
 
Vice ordföranden Benjamin Dousa (M) 

 

 Sekreterare 
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§ 1  
Val av justerare och dag för justering 
 
Beslut 
Ledamoten Kerstin Aggefors (S) och vice ordföranden Benjamin Dousa (M) fick  

i uppdrag att justera dagens protokoll. Justeringen äger rum onsdagen den 2 mars 

2016.  
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§ 2  
Anmälan av föregående protokoll 
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.   

 

Ärendet 
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde den 28 januari 

2016 justerades den 3 februari 2016.   

 



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

25 februari 2016 
 

Sida 5 

 

 

  

§ 3 
Avslå talan om umgänge mellan barn och någon annan än en 
förälder enligt 6 kap. 15 a § 2 st föräldrabalken (FB)   
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokolls-

utdraget publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 6.-067-2016.  
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§ 4 
Avslå talan om umgänge mellan barn och någon annan än en 
förälder enligt 6 kap. 15 a § 2 st föräldrabalken (FB)   
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokolls-

utdraget publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 6.-068-2016.  
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§ 5 
Avslå talan om umgänge mellan barn och någon annan än en 
förälder enligt 6 kap. 15 a § 2 st föräldrabalken (FB)   
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokolls-

utdraget publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 6.-069-2016.  
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§ 6 
Avslå talan om umgänge mellan barn och någon annan än en 
förälder enligt 6 kap. 15 a § 2 st föräldrabalken (FB)   
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokolls-

utdraget publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 6.-070-2016.  
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§ 7 
Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 kap. 7 § 1 stycket 1 p  
föräldrabalken (FB) 
  
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokolls-

utdraget publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 6.-076-2016. 
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§ 8 
Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 kap. 7 § första stycket 
1 p föräldrabalken (FB) 
  
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokolls-

utdraget publiceras inte på grund av sekretess.  
Dnr 6.-077-2016. 
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§ 9  
Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 kap. 7 § första stycket 
1 p föräldrabalken (FB) 
  
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokolls-

utdraget publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 6.-078-2016. 
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§ 10  
Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 kap. 7 § första stycket 
1 p föräldrabalken (FB) 
  
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokolls-
utdraget publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 6.-079-2016. 
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§ 11  
Yttrande till Inspektionen för vård och omsorg (IVO) i enskilt 
ärende  
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokolls-
utdraget publiceras inte på grund av sekretess.  
Dnr 1.4.-661-2015.  
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§ 12 
Yttrande till Inspektionen för vård och omsorg (IVO) i enskilt 
ärende  
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokolls-
utdraget publiceras inte på grund av sekretess.  
Dnr 1.4.-660-2015. 
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§ 13 
Yttrande till Inspektionen för vård och omsorg (IVO) i enskilt 
ärende  
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokolls-
utdraget publiceras inte på grund av sekretess.  
Dnr 1.4.-656-2015.  

 

 

 



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

25 februari 2016 
 

Sida 16 

 

 

  

§ 14   
Begäran om yttrande till Inspektionen för vård och omsorg (IVO) 
med anledning av klagomål om brister i handläggning  
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokolls-

utdraget publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 7.-016-2016.  
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§ 15 
Förnyad upphandling av lokalvårdstjänster    
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokolls-

utdraget publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 2.2.2.-091-2015.  
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§ 16     
Beslut från Inspektionen för vård och omsorg (IVO) med anledning 
av klagomål på socialtjänst avseende ett barn- och familjeärende  
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokolls-

utdraget publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 1.4.-250-2015 
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§ 17   
Beslut från Inspektionen för vård och omsorg (IVO) med anledning 
av tillsyn av uppföljning av vården av barn och unga som är 
placerade i familjehem   
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokolls-

utdraget publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 1.2.5.-202-2015 
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§ 18  
Anmälan av sociala delegationens protokoll 
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  
 

Ärendet 
Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 10 februari 2016.   
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§ 19 
Förvaltningens och nämndens information och frågor   

Förvaltningen hade ingen information och inga frågor.  

 

Frågor från nämnden 

Ledamoten Demba Bah (MP) undrade hur många ensamkommande barn som 

tagits emot i Rinkeby-Kista. 

 

Förvaltningens svar  

VO-chefen Kerstin Alnervik svarade att det under år 2015 kom mellan 230  

och 240 ensamkommande barn till Rinkeby-Kista, jämfört med 350 året innan. 

Kerstin Alnervik informerade vidare om att förvaltningen inrättat en ny enhet 

för handläggning av ärenden som rör ensamkommande barn.  
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§ 20   
Inriktningsärende om ny gruppbostad på Kista Äng för personer 
med psykisk funktionsnedsättning  
 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner att utredning och planering sker för en 

gruppbostad om tolv lägenheter för personer med psykisk 

funktionsnedsättning på Kista Äng.  

2. Stadsdelsnämnden ansöker hos kommunstyrelsens ekonomiutskott om  

stimulansbidrag om 500 tkr till förprojektering och 100 tkr för beställarstöd, 

totalt 600 tkr. 

 

Ärendet 
Inom Stockholms stad finns ett stort behov av grupp- och servicebostäder för 

personer med funktionsnedsättning som omfattas av lagen om särskilt stöd  

för vissa funktions-hindrade (LSS) och socialtjänstlagen (SoL). Staden har ett  

gemensamt ansvar och uppdrag att öka bostadsbeståndet för dessa målgrupper. 

På Kista Äng planeras ett nytt bostadsområde med god tillgång till service.  

Förvaltningen planerar tillsammans med Stockholms kooperativa bostads-

förening (SKB) att uppföra en gruppbostad till personer med psykisk funktions-

nedsättning, med beräknad inflyttning 2019.  Stadsdelsnämnden söker i ärendet 

stimulansbidrag till förprojektering och beställarstöd för ovan avsedda projekt. 

  

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 11 februari 2016.   

Dnr 2.6.-532-2015. 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag till beslut.    
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§ 21  
Reviderad äldreboendeplan för region Västerort  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner reviderad äldreboendeplan för region Västerort i 

den del som berör Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd. 

 
Ärendet 
Stadens äldreboendeplan indelas i fyra regioner; Innerstaden, Västerort, Östra 

Söderort och Västra Söderort. Respektive region tar fram en plan för det 

gemensamma behovet av ombyggnation, avveckling, nyproduktion och 

inriktningar /profiler. Planeringen samordnas av äldrenämnden som 

sammanställer ett  

underlag som behandlas av kommunfullmäktige. Region Västerort utgörs av 

stadsdelsnämnderna Rinkeby-Kista, Spånga-Tensta, Hässelby-Vällingby och 

Bromma. Stadsdelsförvaltningarna i regionen har i samarbete utarbetat förslag 

till reviderad äldreboendeplan på uppdrag av äldreförvaltningen.  

 

I planen redovisas en samlad bedömning av framtida behov i förhållande till  

befintliga platser och inriktningar. Planperioden är åren 2016-2040 och utgår 

från uppgifter om omsorgstagande september 2015. År 2040 beräknas antalet 

äldre över 80 år i regionen ha ökat från 8 110 personer till ca 16 900 personer. 

Antalet äldre med behov av plats på vård- och omsorgsboende beräknas till 

1 870 personer år 2040; en ökning med drygt 40 procent jämfört med år 2015. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 11 februari 2016.   

Dnr 1.2.1.-074-2016. 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag till beslut.    
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§ 22  
Kameror ökar tryggheten i Rinkeby-Kista – bordlagt ärende 
Skrivelse från Benjamin Dousa m.fl. (M)  

 

Beslut 
1. Stadsdelsnämnden uttalar sitt stöd för polisens ansökan om kamera- 

övervakning i Rinkeby centrum. 

2. Stadsdelsnämnden uttalar sitt stöd för kameraövervakning i Husby  

centrum. 

3. Stadsdelsnämnden anför därutöver följande: 

 

Kameror ökar tryggheten 

Vi tackar för och ställer oss bakom förvaltningens genomarbetade svar. Däremot 

vill vi gå steget längre och yrkar därför på att nämnden ska uttala sitt stöd för 

kameraövervakning även i Husby centrum. Det finns empiriska bevis på att  

kameraövervakning på ett tydligt sätt minskar brottsligheten och det borde även 

komma husbyborna till del. 

 

Ärendet 
Benjamin Dousa m.fl. (M) har föreslagit att förvaltningen ges i uppdrag att  

dels redogöra för hur samarbetet med polisen vad gäller kameraövervakning 

fungerar, dels föreslå stadsdelsnämnden att uttala sitt stöd för polisens ansökan 

om kameraövervakning av Rinkeby torg, dels bereda väg för 

kameraövervakning även i Husby centrum. Bakgrunden till skrivelsen är att 

Polismyndigheten  

i Stockholms län hos Länsstyrelsen Stockholm ansökt om tillstånd för kamera-

övervakning vid tre offentliga platser i nordvästra Stockholm, däribland Rinkeby 

centrum. Efter överklaganden väntas Kammarrätten i Stockholm meddela dom  

i ärendet under första kvartalet 2016. 

 

Förvaltningen har inte haft något samarbete med polisen om kameraövervakning 

på offentlig plats inom Rinkeby-Kista, eftersom det inte finns och aldrig har 

funnits någon sådan övervakning. Polisen sökte inte stöd från stadens sida inför 

den nu aktuella ansökan. Förvaltningen anser att övervägande skäl talar för  

polisens ansökan. Om polisen ges möjlighet till reglerad kameraövervakning  

bedömer förvaltningen att också dess egna insatser kan bli mer målinriktade. 

Förvaltningen är inte beredd att ta ställning till kameraövervakning på fler  

platser inom stadsdelsområdet innan slutligt beslut om ansökan om övervakning 

av Rinkeby centrum föreligger. Skulle beslutet medföra att kameraövervakning 

av Rinkeby torg blir möjlig vill förvaltningen dessutom avvakta en utvärdering 

av dess effekter. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 14 januari 2016.   
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Dnr 1.6.-579-2015. 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni m.fl. (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag till beslut.   

 

Ledamoten Demba Bah m.fl. (MP) och tjänstgörande ersättaren Anki Erdman 

(V) lade fram ett förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle besluta i  

enlighet med detta.   

 

Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) och ledamoten Burhan Yildiz (L) 

lade fram ett förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med detta.  

 

Ersättaryttrande  
Sofia Tahko (KD) anmälde att om hon hade tjänstgjort hade hon ställt sig bakom 

Moderaternas och Liberalernas förslag till beslut.  

 

Beslutsgång  
Ordföranden Mia Päärni (S) ställde de olika förslagen mot varandra och fann att 

nämnden beslutat i enlighet med Moderaternas och Liberalernas förslag till  

beslut.  

 

Reservationer 
Ordföranden Mia Päärni m.fl. (S) reserverade sig mot nämndens beslut till  

förmån för förvaltningens förslag till beslut.  

 

Ledamoten Demba Bah m.fl. (MP) och tjänstgörande ersättaren Anki Erdman 

(V) reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för ett gemensamt förslag 

till beslut enligt följande:  

 

Att som svar på skrivelsen anföra:  

 

Tryggheten för invånarna i Rinkeby är lika angeläget för alla i nämnden. Vi ser 

med oro på den upplevda otryggheten bland medborgare i stadsdelen och vi  

behöver arbeta för att förbättra den. Det är lätt att tro att kameraövervakning är 

en snabb lösning mot både brott och otrygghet. Vi delar dock inte den synen, 

och det gör inte heller Brottsförebyggande rådet, Brå. Enligt den 

forskningssammanställning som Brå låtit genomföra har kameraövervakning 

starkast brottsförebyggande effekt på parkeringsplatser. I andra miljöer, 

exempelvis stadskärnor, utsatta bostadsområden och kollektivtrafik behöver man 

vidta andra åtgärder, som att jobba med den sociala tryggheten i området. Vi ser 

en risk att kameraövervakning leder till att viss brottslighet bara förflyttas till 

andra redan upplevda otrygga platser. Därför behövs lösningar som ger 

långsiktiga resultat för hela stadsdelen.  
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Stadsdelen kommer också att få ett stort polishus i Rinkeby som ger ökad  

synlighet av poliser i området, vilket kommer ge en effekt för tryggheten i  

hela området.  Vi i stadsdelen behöver även skapa förutsättningarför en tryggare 

stadsdel, vilket kan göras genom till exempel bättre belysning, fler 

gemensamhetsområden för invånare i alla åldrar och fler fältassistenter. 

 

Slutligen vill vi vara tydliga med att det inte är stadsdelsnämnden som har  

mandat att besluta om kameraövervakning därför är det viktigt att stadsdelen 

snarare fokuserar på det som vi kan genomföra. 

 

Särskilt uttalande 
Ordföranden Mia Päärni m.fl. (S) lämnade följande särskilda uttalande:  

 

Många Rinkeby- och Järvabor upplever att tryggheten inte är tillfredsställande  

i stadsdelen. Därför är det viktigt att arbetet för att förebygga brott sker på  

alla sätt. Vi tror inte att en kameraövervakning av torget får någon avgörande 

förebyggande effekt. Dock kan de medverka till att identifiera förövare av 

begångna brott. Vi har därför ingen invändning mot att ett försök med kamera-

övervakning genomförs. 
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§ 23  
Förslag till parkeringsstrategi och förslag till plan för gatuparkering 
för Stockholms stad  
Remiss från trafikkontoret (Dnr T2012-310-02254)   

 
Beslut 

     Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen. 

 

Ärendet 
I förslaget till parkeringsstrategi anger trafikkontoret några principer för hur 

parkering ska hanteras i Stockholms stad. Inom ramen för parkeringsstrategin 

har en plan för gatuparkering utarbetats. Förvaltningen är i huvudsak positiv  

till förslagen.  

 

I Rinkeby är framkomligheten på vissa gator begränsad. Parkeringsrutor behöver 

markeras där parkering är lämplig och kombineras med väl tilltagna möteszoner. 

Även platser för nyttotrafik bör inrättas. Förvaltningen kan samtidigt konstatera 

att det finns viss ledig parkeringskapacitet i Rinkeby.  

 

I främst Akalla och Kista förekommer en omfattande olovlig parkering på torg-

ytor och gångstråk. Skärpt övervakning behövs för att komma tillrätta med  

problemet.  

 

I förslaget till plan för gatuparkering ingår Järva och andra ytterstadsområden  

i taxeområde 5. Enligt förslaget ska taxeområdet till en början endast gälla i 

några av ytterstadsområdena. Rinkeby-Kista ingår inte i dessa områden. Efter  

tre år ska en utvärdering göras. Det innebär att det kommer att dröja flera år  

innan Rinkeby-Kista eventuellt berörs av reglerna. Förvaltningen anser att  

trafikåtgärder behöver vidtas snarast och föreslår därför att främst södra Järva 

ingår i de områden där taxa 5 ska prövas och där möjlighet till boendeparkering 

ingår.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 11 februari 2016.   

Dnr 1.5.3.-693-2015. 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag till beslut.    

 

Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) och ledamoten Burhan Yildiz (L) 

lämnade följande särskilda uttalande:  
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Vi delar den rödgrönrosa majoritetens uppfattning om att rörlig trafik ska  

prioriteras framför stillastående trafik. Därmed är vi också beredda att göra  

motiverade förändringar för att nå dit. Med det sagt är vi oroliga över att  

ytterligare dra på Rinkeby-Kistaborna flertalet kostnader när skatterna höjs  

parallellt.  

Extra anmärkningsvärt är förslaget om att personer med handikapptillstånd ska 

tvingas betala för att parkera, särskilt när fusket med p-tillstånden framhålls som 

anledning till att avgiften ska införas. Vi anser att det är helt fel tänkt och tycker 

att den rödgrönrosa majoriteten istället bör lägga fokus på att sätta dit de som 

fuskar med handikapptillstånden snarare än att straffa. 

Den rödgrönrosa majoriteten anger förbättrad framkomlighet som en anledning 

till de föreslagna förändringarna. Samtidigt väljer man att blunda för den en  

av de viktigaste investeringarna för att öka framkomligheten i Stockholms  

innerstad, nämligen byggandet av den östliga förbindelsen.  Den östliga  

förbindelsen beräknas minska trafiken i innerstaden med 11 procent vilket 

kommer att öka framkomligheten för andra prioriterade trafikslag. 

Ersättaryttrande  
Sofia Tahko (KD) anmälde att om hon hade tjänstgjort hade hon ställt sig  

bakom Moderaternas och Liberalernas särskilda uttalande.   
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§ 24 
Markanvisning för bostäder i Husby  
Information från exploateringskontoret/exploateringsnämnden  
 
Beslut 

     Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  
 

Ärendet 
Den 4 februari 2016 beslutade exploateringsnämnden att anvisa mark för totalt 

cirka 250 bostäder i två områden i Husby till företaget D. Carnegie & Co AB.  

 

Den ena fastigheten är Telemark 1, nordväst om Nidarosgatan, som idag består 

av två parkeringsdäck, ett f.d. fritidshem och en tvättstuga. Markanvisningen  

innebär att parkeringsdäcken rivs och ersätts av två kvarter med flerbostadshus 

och att ett mindre bostadshus byggs där det f.d. fritidshemmet och tvättstugan 

ligger. Totalt planeras ca 160 lägenheter med hyresrätt på platsen. Viss mark 

från stadens fastighet Akalla 4:1 behövs för bebyggelsen.  

 

Den andra fastigheten är Halden 3 vid Nordkapsgatan som idag bl.a. består av 

ett parkeringsdäck. Parkeringsdäcket rivs och ersätts av ca 90 lägenheter med 

hyresrätt. Där behöver också mark skjutas till från fastigheten Akalla 4:1. 

  

Båda exploateringarna kräver nya detaljplaner. Närmare innehåll och utformning 

kommer att prövas i planprocessen. Planförslaget kommer att remitteras till  

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd för synpunkter.   

Dnr 1.6.-037-2016  

 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) och ledamoten Burhan Yildiz (L) 

lämnade följande särskilda uttalande.  

 

Vi glädjer oss över att det byggs fler bostäder i Stockholm och Rinkeby-Kista  

i synnerhet givet att det står över en halv miljon stockholmare i Bostads-

förmedlingens bostadskö. Det behövs fler hyresrätter, bostadsrätter, ägande-

lägenheter och fristående hus i staden. 

 

I det specifika ärendet vill vi understryka att vi står bakom att delar av stadens 

fastighet Akalla 4:1 används till bostäder, mer av den marken bör göra det.  

Vidare hoppas vi att den kommunala byråkratin går så snabbt som möjligt och 

att exploateringskontoret kan gå vidare med ärendet på ett så smidigt sätt som 

möjligt. 

 

Avslutningsvis understryker vi att vi gärna vill se fler bostadsrätter i framför allt 

Husby och Rinkeby. 
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Ersättaryttrande  
Sofia Tahko (KD) anmälde att om hon hade tjänstgjort hade hon ställt sig  

bakom Moderaternas och Liberalernas särskilda uttalande.   

 
 

  



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

25 februari 2016 
 

Sida 31 

 

 

  

§ 25  
Anmälan av verksamhetsuppföljning för 2015 av äldreomsorg  
i egen regi och på entreprenad  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Alla äldreomsorgsverksamheter som drivs i egen regi eller på entreprenad  

åt staden ska följas upp varje år. Uppföljningen ska göras utifrån av staden  

fastställda mallar som är lika för alla verksamheter oavsett regiform.  

 

Förvaltningen har genomfört verksamhetsuppföljning vid de vård- och 

omsorgsboenden, servicehus och biståndsbedömd dagverksamhet som 

stadsdelsnämnden har huvudmannaskapet för. Uppföljningen har genomförts i 

samarbete mellan utredare inom äldreomsorgen, medicinskt ansvarig 

sjuksköterska (MAS) och medicinskt ansvarig för rehabilitering (MAR). 

Uppföljningen av hemtjänsten har utförts av utredare. 

 

I stort uppvisar de granskade verksamheterna en god kvalitet och bedöms helt, 

eller huvudsakligen, uppfylla de krav som ställs utifrån lagar och förordningar 

samt stadens riktlinjer och avtal. Inom de flesta verksamheter finns dock  

områden som behöver utvecklas och förbättras. De brister som konstaterats  

har inte varit allvarliga och berörda utförare har getts möjlighet att till nästa års  

uppföljning vidta åtgärder. Samarbetet med entreprenören Attendo Care som 

står för driften av två vård- och omsorgsboenden i stadsdelsområdet är gott. 

Dnr 1.2.1.-062-2016   
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§ 26 
Anmälan av verksamhetsuppföljning för 2015 av äldreomsorg i 
privat regi   
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Alla verksamheter som bedriver äldreomsorg ska följas upp varje år. För de  

verksamheter som har ramavtal med staden har uppföljningsansvaret delats upp 

mellan stadsdelsförvaltningarna. Uppföljningarna sker efter särskild fastställd  

mall och har gjorts av utredare inom äldreomsorgen samt medicinskt ansvarig  

sjuksköterska utifrån vars och ens kompetens- och ansvarsområde. Ärendet har  

presenterats för stadsdelsnämndens pensionärsråd. 

 

I stort visar uppföljningen på god kvalitet i de processer och strukturer som ger  

örutsättning för att bedriva god och säker vård och omsorg i de allra flesta fall.  

Dock har olika utförare nått olika långt i upprättandet av ledningssystem och därtill 

anpassade rutiner. De flesta utförare uppger dock att de arbetar aktivt med området 

och att det är högt prioriterat. Hos de flesta utförare finns utvecklingsområden.  

 

Ingen av utförarna har uppvisat brister i verksamheten i den omfattning att  

ytterligare uppföljning under året eller kontakt med äldreförvaltningen bedömts  

vara påkallad. Granskningen beskriver dock inte allt som är viktigt att veta, och 

goda omdömen på ett kvalitetsområde är i sig ingen garanti för att god vård och  

omsorg bedrivs i verksamheten. Därför är den individuella uppföljningen som  

biståndshandläggarna gör av stor vikt för att följa upp att de insatser som  

beställts blir utförda på ett sätt som innebär god kvalitet för den enskilde äldre. 

Dnr 1.2.1.-063-/2015  
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§ 27  
Information till nämnden om ej verkställda beslut   
 

Beslut 
 Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

Ärendet  
Enligt socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd och service till vissa 

funktionshindrade (LSS) ska kommuner varje kvartal redovisa till Inspektionen 

för  

vård och omsorg (IVO) de beslut om bistånd eller insatser som inte har kunnat  

verkställas inom tre månader från datum för beslutet. Även de beslut som  

tidigare rapporterats som ej verkställda, men som därefter har verkställts, ska  

redovisas.  

 

Förvaltningen har under fjärde kvartalet 2015 rapporterat sammanlagt 24 ej 

verkställda beslut, varav fyra inom äldreomsorg, 17 inom socialtjänst – vuxna 

och tre beslut inom socialtjänst – barn och ungdom.  

Dnr 1.2.1.-082-2016 
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§ 28  
Inkomna skrivelser till nämnden från förtroendevalda    

 Skrivelse från vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) och Burhan 
Yildiz m.fl. (L): Samverkan för förebyggande av våld i nära relationer 

Beslut  
Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning.  

 

 Skrivelse från vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) och Burhan  

Yildiz m.fl. (L): Var har våra demokratimedel gått? 

 

Beslut 
Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning.  
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§ 29  
Konferenser och utbildningar  

Ordföranden Mia Päärni (S) informerade nämnden om en inkomna inbjudan till 

följande konferens:  

 

 Psykiatridagarna 2016 den 9-10 mars. Arrangör: Centrum för 

Kunskapsutveckling.   

 

Beslut 
Nämnden gav ledamöterna Kerstin Aggefors (S) och Sten Collander (M) i 

uppdrag att delta i konferensen. Arvode och ersättning för förlorad 

arbetsinkomst utgår vid deltagandet.  
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§ 30  
Postlista  

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av postlista från och med den 14 januari 2016 till och med den  

10 februari 2016.  
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§ 31     
Protokoll från pensionärsrådet  
 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av protokoll från sammanträde i pensionärsrådet den 9 december 2015.   
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§ 32 
Protokoll från rådet för funktionshinderfrågor 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av protokoll från sammanträde i rådet för funktionshinderfrågor den  

10 december 2015.   
 

 

 

 

  



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

25 februari 2016 
 

Sida 39 

 

 

  

§ 33  
Protokoll från Rådet för trygghet i fastigheter och utemiljö/ f.d. 
Brottsförebyggande rådet i Rinkeby-Kista 

 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av protokoll från sammanträde i Rådet för trygghet i fastigheter och 

utemiljö den 15 december 2015.   
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§ 34 
Anmälan av delegationsbeslut 
 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Datum Ärende  Beslut Delegat 

2016-01-07 Ansökan om medel för  

utveckling av multiprofessionellt 

arbetssätt med inriktning mot  

personer med demenssjukdom 

eller kognitiv svikt. 

Dnr: 1.2.5.-006-2016 

 

 Aila Laukkonen 

enhetschef 

2016-01-25 Överenskommelse om övertagande 

- Trondheimsgatan 3, 

boendeserviceenhet enligt LSS, 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd. 

Dnr: 2.2.2.-639-2013 

 

 Patrik Derk 

stadsdelsdirektör 

2016-02-25 

 

Lista på nyanställda under januari 

månad 2016. 

Dnr: 2.3.1.-075-2016 

 

 Respektive 

verksamhetsområde

schef 
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§ 35  
Inkomna skrivelser, rapporter med mera som kommit till 
stadsdelsnämnden eller upprättats inom förvaltningen  
 
Beslut  
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet  
Skrivelse till stadsdelsnämnden om personalomsättning. Dokid: 19508 
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§ 36  
Protokollsutdrag från kommunfullmäktige med mera i urval 
 
Inga protokollsutdrag fanns att redovisa.  

 

 

 


